
Resposta a la Ciutadania del PSC al Ple de 23/12/09 
 
 
Intervé el Sr. Giner per manifestar que han entrat una sèrie de preguntes, 
demanant la contesta en aquest ple de desembre, que es van contestar al ple 
de novembre verbalment, es recordaran perfectament, com són les referents a 
les empreses SACRESA, PROINOSA i ESPAIS; la referent a l’entrega de claus 
del Pla d’Habitatge; la referent a la Mina de les Monges; la referent a les 
persones immigrades que tenim a Esplugues, que aquesta a més a més és una 
pregunta que jo vaig contestar personalment amb un escrit que vaig enviar a la 
Sra. Teresa Carbonell; la referent una altra vegada a una pregunta similar 
respecte a SACRESA, PROINOSA i ESPAIS que també va ser contestada.  
 
 
Mª Teresa Carbonell 
Elisabet Millà 
Jordi Raventós 
Eulàlia Herranz Parés 
Núria Roig 
 
 
3- Les escultures que es van comprar o pagar al Sr. Corberó estan ja totes 
fetes? Si no és així quantes en falten? Teniu algun projecte o avant-
projecte de la col.locació de les escultures del Sr. Corberó? A quins 
espais es situaran? 
 
Ja saben vostès, perquè d’això vam parlar-ne, que aquestes escultures estan a 
Castellfollit de la Roca, dipositades en una cantera, i que per tant, en aquests 
moments, està acabant-se de veure el lloc idoni per a col·locar-les. Pensem, ja 
ho hem comentat i ho torno a dir una altra vegada, que ha de ser un lloc proper 
al centre històric, un punt d’atracció i que pensem que també seria interessant 
perquè així fos, que hi hagués una concentració important de totes les 
escultures en un sol lloc, perquè entenem que d’aquesta manera destacaria i 
seria una manera de promocionar la visita al conjunt històric, i també aquests 
elements patrimonials de gran valor que es quedaran a la localitat. 
 
 
Hi ha altres preguntes, concretament de la Sra. Núria Roig, que parlava de la 
rotonda Trias Fargas, que també es va contestar al ple de novembre. Hi ha una 
altra del Sr. Jordi Raventós que parlava de la rotonda de la plaça Josep Català, 
i si la policia anava i regulava el transit, ho recorden vostès, oi?, que també va 
quedar contestada en aquell ple de novembre. 
 
 
Elisabet Millà 
 
A l'edifici de Can Cadena, que segon s tenim entès és un edifici protegit, 
se li han tret les teules sense que s'hagi posat cap altra coberta per a 
protegir-Io. Quin és el motiu? 



 
El motiu de treure les teules és per l’estat ruïnós de les bigues, i per tant, el que 
s’ha fet és desmuntar-lo. S’ha requerit a la propietat perquè presenti un projecte 
de rehabilitació, i evidentment la propietat està en aquests moments en la 
redacció d’aquest projecte. 
 
 
Edi Rovira 
 
1.- Els felicito per com han quedat les cantonades del carrer Manel Riera i 
Joan Corrales. Espero i desitjo que aquest sistema es vagi aplicant els 
diferents carrers del nostre poble... per exemple el carrer Eduard Toldrà i 
el carrer Gaspar Fàbregas (no s’ha fet res) per dir algo. 
 
Gràcies Sr. Edi Rovira, espero que li trametin, i rebrà la pregunta per escrit, 
gràcies per aquest reconeixement, i en efecte, ens sembla que aquest és un 
model adequat que volem portar a altres punts de la ciutat. No obstant, queda 
clar que hi ha disponibilitats i limitacions econòmiques per totes les obres que 
estem portant a terme, una de les qüestions inalienables que es contempla a 
cada projecte és el tema de l’accessibilitat, i amb això estem. 
 
2.- Els hi demano, un pas elevat de viandants el carrer Santiago Ramón i 
Cajal cantonada Av. de Cornellà perquè aquest pas té una pendent 
pronunciada (ens costa controlar la cadira) i és el pas natural que tenim 
per anar a la piscina i el nostre local social. 
 
Els tècnics diuen que rebaixar i controlar el tema d’aquesta pendent és molt 
complicat, i que potser hi ha altres solucions diferents, com en aquest cas 
passar per Joan Corrales, Narcís Monturiol, fins a la cruïlla amb Ramon i Cajal, 
però canviar la cota de pendent d’aquest encreuament és força complicat. 
 
 
Edi Rovira Góngora 
 
 
¿Em poden explicar vostès com una persona amb cadira de rodes pot 
arribar a la Policia Municipal (Carrer Manel de Falla)?. Lo lògic seria 
creuar el carrer Ignasi Iglesias cantonada Manel de Falla, però no pot 
perquè no n 'hi cap pas adaptat. 
 
Els hi demano un pas adaptat (ja ha sigut demanat en els plens de 19-1-
07, 20-4-07,11-07) o un pas elevat per millorar I'accessibilitat. Espero que 
aquesta vegada no li posin tants inconvenients com abans. 
 
No posem cap mena d’inconvenient, torno a dir que s’ha fet molt i es continua 
fent molt, i molt en poc temps, el que passa és que queda clar que hi ha 
limitacions econòmiques i prioritats, encara que, torno a repetir, que la creació i 
millora d’itineraris adaptats és un dels objectius clars de l’Ajuntament, com es 
pot veure clarament a la via pública, a l’espai públic. 
 



2.- Espero i desitjo que ara que fan nou el carrer Baronessa de Maldà, 
facin el pas de vianants del carrer Tomás Bretón cantonada Baronessa de 
Maldà TOTALMENT ADAPTAT. 
 
 
Efectivament, d’acord amb la política que portem a terme i que hem repetit 
diverses vegades en la resposta que hem fet a les preguntes que han presentat 
al ple. 
 
 
Elisabet Millà i Salinas 
 
Avui, tercer dimecres del mes de desembre, a 2/4 de 8 del vespre, m’he 
presentat a l’Ajuntament per tal d’assistir al Ple. La sorpresa ha estat 
quan ens han dit que no n’hi havia. Com és que ningú dels que 
habitualment assistim al ple no ha estat informat d’aquest canvi?. Quina 
ha estat la raó del canvi?. 
 
En aquest sentit Núria Roig fa la mateixa pregunta, demanant que a més a més 
se li enviï, si no recordo malament, per mail, bé, i en aquest sentit queda clar 
que el ple no es va convocar, i si no es va convocar i no hi havia convocatòria, 
estava clar que no hi havia ple, i queda clar que si no la van rebre és perquè no 
s’havia convocat.  
 
El fet de retardar el ple ja vam comentar a la junta de portaveus que era per 
motius fonamentalment de caire tècnic, per acabar la confecció del pressupost, 
i altres qüestions, i això aconsellava fer aquest endarreriment. 
 
 
Núria Roig Mariana 
 
Com cada dimecres (3r) he vingut al Ple i amb sorpresa em diuen que no 
hi ha, que s’ha passat al 23-12-2009. 
 
Com és que no s’ha notificat això ¿? i per què s’ha modificat ¿?. 
 
Seria possible l’enviament del ordre del dia que me’l enviéssiu per EMail ? 
 
SOL.LICITUD: 
 
Resposta per EMail (nuria@genebre.es) i resposta al Ple. 
 
Gràcies 
 
Teresa Carbonell Castillo 
 
PREGUNTA PEL PLE DIA 23-12-2009 
 



Avui dimecres dia 16-12-2009, 3r dimecres del mes de desembre ha vingut 
a l’Ajuntament per assistir com ho faig regularment al PLE. La sorpresa: 
Que el PLE ha passat al dimecres dia 23. 
 
Com és que no se m’ha informat del canvi de dia quan habitualment rebo 
l’ordre del dia del PLE i a més havia entregat preguntes, lo que suposava 
la meva assistència.? 
 
M’estranya que una administració amb tants premis de “Q” no contempli 
aquesta situació. 
 
 
Una pregunta de la Sra. Teresa Carbonell Castillo, va en el mateix sentit, jo 
crec que ja l’hem contestada. Vostè afegeix que li estranya que una 
administració amb tants premis de qualitat no contempli aquesta situació, i una 
cosa no té a veure amb l’altra.  
 
 
Jordi Raventós Isart 
 
 
He vingut al Ple anunciat en el darrer i m’han dit que s’ha suspés?!. Què 
ha passat de tal importància per canviar un Ple ordinari?!. A ningú li 
agrada perdre el temps. 
 
SOL.LICITUD: 
 
A què es degut el canvi de dia?. 
 
Doncs la pregunta és la mateixa, i per tant la resposta seria la mateixa. No hi va 
haver una notificació específica de convocatòria, no es va convocar, 
simplement, i els motius ja els hem comentat també. No hi ha cap pregunta 
més per escrit. 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Doncs molt bé, ara passaríem a la part de les preguntes formulades per la 
ciutadania.” 
 
La Sra. Roig diu: 
Hi ha problemes circulatoris a la rotonda Trias Fargas.  
 
Jo crec que seria bo donar resposta en aquest cas, perquè fem a banda les 
associacions de veïns, i després obriríem el torn a la resta de persones, que 
aquestes sí que tenen un minut, com a màxim.” 
 
 
El Sr. Giner diu: 
“Prenem nota de la seva intervenció, i mirarem de resoldre la situació que vostè 
planteja. Es que no se sent be.” 



 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Molt bé, ara demanaria de nou paraules. La Sra. Teresa Carbonell, i alguna 
més? Vostè, molt bé, doncs per a aquesta primera intervenció vostè té un 
minut, i comença ara.” 
 
 
La Sra. Carbonell diu: 
“A veure, jo volia dir sobre la fira de Santa Llúcia, perquè resulta que sembla 
que quan fem una tradició, que la fira de Santa Llúcia està aquí, davant del 
Robert Brillas, no sé per quin motiu, hagués volgut saber per quin motiu s’ha 
canviat al carrer Verge del Carme, que igual es poden fer dues fires, no sé per 
què aquesta s’ha de treure. 
 
I després, allà jo no vaig veure, a la fira d’allà, al carrer del Carme, no vaig 
veure en cap moment res que fos de Nadal, no vaig veure que es venguessin 
pessebres, no vaig veure que es venguessin avets, vull dir, branques..., el que 
és una fira de Nadal, el que són les boles, vaja, els tenderetes de qualsevol fira, 
de qualsevol festa, de qualsevol qüestió que es fes. Llavors, qui vigila, potser jo 
no els vaig veure, m’agradaria que em confirméssiu si hi eren, i després qui 
vigila que una fira de Santa Llúcia sigui una fira de Santa Llúcia, el que 
representa, no que hi hagi les manualitats que es troben a tot arreu. Aquesta és 
una pregunta.” 
 
 
La Sra. Carbonell diu: 
“A veure, l’altra és que jo fa bastants anys que vinc aquí, als plens, i mai 
m’havia trobat en una situació com la d’avui, en què tots els partits de l’oposició 
no estan d’acord amb els pressupostos. Sempre hi ha hagut..., no, no, Pilar, 
sempre hi ha hagut un partit o un altre que ha recolzat aquests pressupostos, 
que jo recordi, sinó m’ho desmentiu, però en l’aspecte a mi, tu Sara dius que 
no, però per exemple tu no has vingut a tots els plens, jo parlo de tots als quals 
jo he vingut, que no he vist mai això.  
 
Llavors m’ha sabut molt de greu. Crec que un equip de govern que als 
pressupostos hi hagi un recolzament per part de l’oposició, a mi em sembla, tu 
fas aquesta cara però a mi em sembla que per a una bona gestió d’un 
ajuntament, és fer participar a l’equip de govern, a l’oposició, perdó. Un equip 
de govern no és només un equip que governa els socialistes, és un equip que 
mira per al bé de tot el poble, sigui del partit que sigui, això és un bon gestor, 
d’un govern.  
 
Llavors em sembla..., ja no puc dir res mes? Bé, acabo de dir encara que sigui 
una cosa...” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“No es preocupi, hem entès molt bé quin és l’esperit de la pregunta.” 
 
 



La Sra. Carbonell diu: 
“L’esperit de la pregunta és si vosaltres esteu contents amb aquesta actitud que 
genereu, que demaneu participació a l’oposició. A mi em sap greu i voldria 
saber si n’esteu contents.” 
 
 
El Sr. Giner diu: 
“Pel que fa a la primera pregunta sobre la fira de Santa Llúcia, el trasllat al 
carrer Carme, és una qüestió de l’entitat organitzadora, que també s’encarrega 
de muntar la fira i portar a la gent que participa amb parades. Ho fa l’entitat 
organitzadora, que per cert, va quedar molt contenta de la bona acollida que va 
tenir el canvi de lloc, perquè va ser un èxit. 
 
Pel que fa al tema dels pressupostos, home, tant de bo!, també ens agradaria a 
nosaltres que ens votessin a favor, però nosaltres desenvolupem un programa 
electoral amb el qual ens vam presentar a les eleccions, i amb el qual el conjunt 
de la ciutadania d’Esplugues ens va donar el seu suport, i per tant el que fem 
és desenvolupar aquest programa, programa que de vegades, en alguns 
aspectes, és compartit o no és compartit amb els altres grups polítics. 
 
Pensem que aquests pressupostos són uns pressupostos lògics, són els únics 
pressupostos possibles en la situació en què estem, i ja va quedar ben clar 
amb l’explicació que va donar l’Alcaldessa, que es basa en quatre eixos 
fonamentals, que són formació, ocupació, inversió pública, i també, 
evidentment, protecció social, cohesió social. 
 
Per tant, tant de bo compartissin i visquessin com vivint nosaltres diàriament la 
situació econòmica i la necessitat de portar endavant el nostre programa, 
perquè és un compromís que vam adquirir amb el conjunt de l’electorat i el 
conjunt de la ciutadania.” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Molt bé. No, a nosaltres ens agrada que ens votin per unanimitat, però 
certament l’oposició moltes vegades no comparteix els nostres postulats, i per 
tant, està en el seu dret de vot en contra. No, ens agradaria que votessin i que 
sortissin els pressupostos per unanimitat.  
 
 


